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0m half acht heet tJe virorzitter J. Bruins de aanr!ezige
bestuursl,eden van harte uelkom en hoont dat de besorekin-
qen goed zul1en verlooen. R. Schonerr,rille is niet aanu:ezig
ivm ziekte.
Hierna krijqt de secretaris de geleqenheid de not,ulen
der vorige vergaderinq voor te fezen, uelke onveranderd
uorden goedgekeurd en getekend door voorzitter en penning-
meester.
Bij de ingekomen stukken is een vragenformul-ier van de TVB
over scheidsrechters en een brief van de jubileumcommissie
van D0S t37 met het verzoek een verhaaltje op te sturen
voor het uit te geven jubil-eumboek.
Geen lot,to toto.
[Je scheidsrechtersvereniginq heeft de voorzitier gevraagd
of het ook moeelijk is, dat in de oefenperiode officië1e
scheidsrechters uorden aanrievraagd voor het leiden van
uedstrijden van A en B.
Daar onze vereniging nogal een behoorlijk aantal club-
scheidsrechters heeft kunnen ure:ons in de oefenperiode
bij de jeugd zelf redden, zonder offici'é1e scheidsrech-
te::s aan te uragen.
G. Veldhoff nóteert de vraag voor het jeuOdbestuur.
De voorzitter doet verslag van de bijeenkomst rrrelke is
gehouden op 14 jan. j . 1. trlaarbi j aanuezi g tuaren DB, J. Netè
ters, R. Schoner.lille, trainers en de rest van de ï.C.
Van deze bijeenkomst u.rorden aparte nótulen opgemaakt,
uelke de volgende bestuursverqadering uorden doorgenomeno
De voorzitter benadrukt de noodzakelijkheid van een
goede coördinator in dit qeheel.
fr zaL binnenkort met A. Stokman en F. Becker gepraat
moeten uorden over volgend seizoen.
Johan l/iltvakk stopt aan het eind van dit seizoen met
grensrechteren van het 3e elftal, dit ivm het ver-
plaatsen van de schietsnort naar zaterdags.
Voorzj.tter doet mededelinqen over de plaats gehad hebbende
gesprekken met de heren J. ltiorsÍnk, G. Kobus an dokter de
Jaqer. Het aantrekken van een nieuule sponsor uas punt
van verqaderen.
lvlorsink heeft klitte van [ïoort benadert; deze ]iet u:eten
niet aft-rijzend tegen za iets dergelijks te staan.
Het s:.ronsoren kan betrekking hebLren op : shirts, trainings-
pakken, tassen, enveloppenr orogrammablaadjes aan de pport
bus 1e e1fta1, reclamebord om hoofdveld, qrote foto met
1 e elftal.
Parkeerprobleem bij thuisuedstrijden 1e elftal komt ueer
ter tafel. Van de Gem hebben u,e nog niets qehoord over
dit ondert:erp. Het zaT een goede zaak zijn kontakt op te
nemen met de Vjenneruiters over dit probleem.
Roldvraaq: J. Alberts: Hij komt met voorstel de prijzen
te verhogen van de cola-mix en koffie in het clubgebouur.
Bestuur is accoord; gesprek met cantinecommissie afspreken
De hyp, rente bij de ABN uordt 6 r 5 % p. i.
Contribu/tie-inninq zaJ verder uorden uitgeuerkt.
fen 65 plusser heeft hem qevraagd de contribuiie voor A0tr/-
ers de verl-aqen. De voorzitter zaI informeren hoe deze
prijs bij andere verenigingen liggen.
funioren die leider zijn ook half qeld.
Leningen Grolsch en Berghorst komen ter st::rake.



Cor BaL: Er moet met Albert Struik genraat urr:rcJen.
G. Veldhoff: Lrlicher fkkel eaat definitief rreq a1sjeugdtrainer. Club nog niet bekend.
t-lver deze materie uordt nog even doorgenraat.
A. wlorsink heef t gevraagd uraarom ure niet bi j Amicitia
trainen in de uinter.
l-{et antuloord is, dat j-ets der:geli jks naar onze mening geen
haalbare kaarL zal zijn.
De jeugd qaat schaatsen bij fendracht.
Vergunninq verloting voor de jeugd is aanqevraaqd.
J. Nett,ers: Hoe zit het met de móOische kóuringón ?secretaris heeft a]1e zaken die hierop betrekking hebben
van fvlru. Pool gekregen. Heef t nooit iets van uie óok over
keuringen gehoord.

),liets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter dezevergadering en urenst allen u_r el thuis.

P enn meester:


